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Sessió ordinària de 11 de febrer de 1999. 
 
A la vila d'Artà, onze de febrer de mil nou-cents noranta-nou, quan són les vint hores, 
es reuneixen al Saló de Sessions de la Casa Consistorial els senyors regidors anotats al 
marge, a fi de celebrar sessió ordinària, en primera convocatòria, sota la presidència 
del batle, Montserrat Santandreu Ginard, assistit per la secretària, Celia Martínez-
Piñeiro de Urquiza. 
 
1.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ 
DE 24 DE NOVEMBRE DE 1998.- 
 
La secretària informa que hi ha hagut un error de transcripció a l'acta corresponent a la 
sessió celebrada el dia 24-11-98, en el punt núm. 5; donat això, en el foli núm. 21 i en 
la línia 28 s'ha de incloure: "Genovard Planisi, Juan- 3678905ED2937N-85.602- 
33.206- 33.904- 10.712". En el revers del foli 21, s'ha de canviar la línia 17 i posar: 
"TOTAL-  1.115.741- 1.140.120- 1.151.938- 3.407.799". 
Efectuades les anteriors correccions, s'aprova l'acta per assentiment dels reunits. 
 
2.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE L'ACORD DE COMPLIMENTACIÓ DE 
LES DEFICIÈNCIES 7ª I 8ª DE L'ACORD DE LA COMISSIÓ INSULAR 
D'URBANISME DE DATA 22 DE GENER DE 1999, SOBRE EL PLA 
PARCIAL DEL SECTOR INDUSTRIAL ELS PUJOLS.- 
 
El Sr. batle exposa que la Comissió Insular d'Urbanisme, en sessió celebrada el dia 22 
de gener de 1999, va suspendre l'aprovació definitiva del Pla Parcial del Sector 
Industrial Els Pujols, a l'efecte que per part del promotor i de l'Ajuntament s'esmenin 
una sèrie de deficiències. 
Les deficiències que ha d'esmenar l'Ajuntament són la 7ª i la 8ª, la 7ª es refereix a la 
nova remissió de les còpies de les citacions personals als propietaris de les parcelles 
192-194-199-200-217; i la 8ª es refereix a aclarir la postura municipal respecte de 
l'allegació presentada pel G.O.B. 
El Sr. batle exposa que, d’acceptar íntegrament l'allegació  presentada pel G.O.B. 
s'incorreria en una incoherència, donat que anava en contra de l'aprovació definitiva 
de la modificació de les NN.SS. d'Artà pel que fa al Sòl Urbanitzable Sector-4, ja que 
la zona verda de l'esmentat sector haurà de tenir un tractament perquè permeti la seva 
recuperació com a alzinar. 
Els portaveus del PP. i  PSOE, Sr. Sureda i Sr. Silva, respectivament, estan d'acord en 
que no és possible acceptar íntegrament l'allegació presentada pel G.O.B. 
Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Estimar l'allegació presentada pel G.O.B. exceptuant l'apartat que fa referència a 
la redistribució de la zona verda donat que la situació d'aquesta en el Pla Parcial es 
correspon a l'expressament fixada per les NN.SS. aprovades per la CIU, en la sessió 
de data 23 de maig de 1997. 
2.- Remetre novament a la Comissió Insular d'Urbanisme les còpies de les citacions 
personals als propietaris de les parcelles 192-194-199-200-217. 
3.- Remetre el present acord a la Comissió Insular d'Urbanisme. 
 
3.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DEL PROJECTE A INCLOURE DINS EL PLA 
D'EQUIPAMENTS ESPORTIUS 1999-2000 DEL CONSELL INSULAR DE 
MALLORCA.- 
 
El Sr. batle exposa que abans de dia 15 de febrer s'ha de presentar al Consell Insular 
de Mallorca la sollicitud de finançament d'obres dins el Pla d'Equipaments Esportius 



pel 
bienni 1999-2000. 
Se proposa sollicitar la inclusió en el Pla d'Equipaments Esportius de l'obra anomenada "Vestuarios anexos a Pista 
Polideportiva" amb un pressupost total de 34.881.234 ptes. i que el Consell Insular de Mallorca el financi amb la quantitat de 
20.928.740 ptes. 
També es proposa sollicitar la subvenció de honoraris de direcció de l'obra a incloure en el Pla d'Equipaments Esportius, amb 
un pressupost total de 1.183.200 ptes. i que el Consell Insular de Mallorca el financi amb la quantitat de 709.920 ptes. 
El portaveu del PP., Sr. Sureda, manifesta que està d'acord i considera que és necessari el Polisportiu en la Colònia de Sant 
Pere. 
El portaveu del PSOE, Sr. Silva, hi està d'acord, però li pareix un poc exagerat el pressupost. 
El Sr. batle explica que si no se financen el 60% de les obres, existeix la possibilitat de minvar el pressupost; i que en darrer 
extrem només se faria la planta baixa. 
Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Aprovar l'expedient de sollicitud de finançament al Consell Insular de Mallorca per a l'obra denominada "Vestuarios 
anexos a Pista Polideportiva", i que tenen un pressupost de 34.881.234 de ptes. i demanar-ne la inclusió en el Pla Territorial 
d'Equipaments Esportius del C.I.M. per a 1999-2000, per tal que el C.I.M. el financi, a fons perdut, amb la quantitat de 
20.928.740 de ptes. 
2.- Crear una partida econòmica, amb el crèdit suficient, per al finançament de la part corresponent a aquest Ajuntament, de 
les installacions esportives de què es demana la inclusió en el Pla Territorial d'Equipaments Esportius del Consell Insular de 
Mallorca per a l'any 1999, el pressupost de les quals puja 34.881.234 ptes. 
3.- Comprometre's a assumir la part del pressupost de les obres de referència que ultrapassi el finançament del C.I.M., així 
com els excessos que, sobre el pressupost assenyalat, es puguin produir com a conseqüència de projectes addicionals, 
reformes, revisions de preus o per qualsevol altra causa. 
4.- Obligar-se a dedicar les installacions que es construesquin a la destinació esportiva sollicitada, per un termini de vint 
anys, durant el qual no es podrà alienar ni cedir en cap cas l'ús ni l'explotació comercial amb finalitats lucratives, sense 
l'autorització del Consell Insular de Mallorca. 
5.- Autoritzar al Consell Insular de Mallorca a utilitzar gratuïtament les installacions objecte de finançament, que els siguin 
requerides per al desenvolupament de competicions o actes esportius oficials. 
6.- Aprovar l’avantprojecte redactat per l'Arquitecte Municipal Mateu Carrió Muntaner. 
7.- Aprovar l'expedient de sollicitud de subvenció d’honoraris de direcció de l'obra a incloure en el Pla Territorial 
d'Equipaments Esportius per a 1999-2000, amb un pressupost total de 1.183.200 ptes. i demanar que el Consell Insular de 
Mallorca el financi, a fons perdut, amb la quantitat de 709.920 ptes. 
8.- Crear una partida econòmica, amb el crèdit suficient, per al finançament de la part corresponent a aquest Ajuntament, dels 
honoraris de direcció d'obra de què es demana la inclusió en el Pla Territorial d'Equipaments Esportius del Consell Insular de 
Mallorca per a l'any 1999, el pressupost dels quals puja 1.183.200 de ptes. 
9.- Acceptar específicament les normes establertes. 
 
4.- RATIFICACIÓ, SI DE CAS, DE L'ACORD DE LA COMISSIÓ DE GOVERN DE 26 DE GENER DE LA 
PRESENTACIÓ DEL RECURS CONTRA L'ACORD ADOPTAT PER LA COMISSIÓ INSULAR D'URBANISME 
EN RELACIÓ A LA NO EXONERACIÓ DEL COMPLIMENT DEL TAMANY MÀXIM DE LA VIVENDA 
PROJECTADA EN EL POLÍGON 9, PARCELLES 24.4/6/7 I 8.- 
 
El Sr. batle exposa que la Comissió de Govern, a la sessió celebrada el dia 26 de gener, va adoptar l'acord de la presentació de 
recurs ordinari en contra de l'acord adoptat per la Comissió Insular d'Urbanisme en relació a la no exoneració del compliment 
del tamany màxim de la vivenda projectada en el polígon 9, parcelles 24.4/6/7 i 8, en una finca de 125.000 m2. 
L'entitat mercantil Status Artà, S.L. ha sollicitat una llicència per a la reforma i ampliació de vivenda unifamiliar existent i 
piscina en la parcella 24.4/6/7 i 8 del polígon 9, amb un superfície total de 987 m2 que excedeix del màxim de 500 m2 
permès per als supòsits ordinaris. 
L'entitat mercantil Status Artà, S.L. ha agrupat totes les parcelles i n’ha constituït una de sola i indivisible. 
El Sr. batle exposa que el Ple de l'Ajuntament va aprovar, en sessió de dia 04-06-98, el Text Refús de les vigents NN.SS. i en 
el seu article 137 s'estableix que el tamany màxim edificable per edifici serà: 500 m2 i 1.500 m3. 
També estableix l'esmentat article que es podrà sobrepassar aquesta superfície i volum sempre que s'autoritzi, en cada cas i de 
manera justificada, per l'Ajuntament i per la Comissió Insular d'Urbanisme. 
L'esperit de les NN.SS. és preferir que s'agrupin les finques condicionades a la seva indivisibilitat i no que proliferi un excés 
de vivendes dins parcelles petites. 



El portaveu del PP., Sr. Sureda hi està d'acord. 
El regidor del PSOE, Sr. Llinás, manifesta que és un tema difícil, però li pareix bé l'esperit de les NN.SS. 
Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Ratificar l'acord de la Comissió de Govern de 26 de gener de la presentació del recurs contra l'acord adoptat per la 
Comissió Insular d'Urbanisme en relació a la no exoneració del compliment del tamany màxim de la vivenda projectada en el 
polígon 9, parcelles 24.4/6/7 i 8. 
 
5.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DEL NOMENAMENT DE LA PLAÇA DE PERSONAL LABORAL INCLOSA EN 
L'OFERTA D'OCUPACIÓ PÚBLICA PER A 1998: ADMINISTRATIU INFORMÀTIC. 
 
La Secretària de l'Ajuntament exposa que la plaça objecte del present punt de l'ordre del dia figura inclosa en l'oferta 
d'ocupació pública per a 1998, aprovada per Ple a la sessió de dia 15 de setembre de 1998 i publicada en el B.O.E. núm. 269, 
de dia 10 de novembre de 1998. 
El Ple de l'Ajuntament, a la sessió ordinària celebrada el dia 24 de novembre de 1998, va aprovar les bases de la convocatòria 
per cobrir, pel sistema de concurs en promoció interna i en contractació laboral fixa, una plaça d'Administratiu especialista en 
informàtica i varen ser publicades en el B.O.C.A.I.B. núm. 156, de dia 8 de desembre de 1998. 
Una vegada finalitzat el termini per a la presentació de instàncies, es va exposar la llista d'admesos en el tauler d'anuncis de 
l'Ajuntament i no se va presentar cap reclamació. 
El Tribunal qualificador, en sessió celebrada el dia 4 de febrer de 1999, va valorar els mèrits segons la relació que figura en 
les bases de la convocatòria, i va formular la proposta del nomenament de la plaça. 
Estudiada la proposta del Tribunal qualificador, per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Aprovar el nomenament de la plaça del personal laboral fix, inclosa en l'oferta d'ocupació pública per a 1998, de l'aspirant 
que se relaciona en el present annex: 
 
Núm.  Cognoms i Nom   D.N.I.   Plaça 
1  Carrió Ginard, Rafel  78.208.014-X Administratiu Informàtic 
 
2.- Comunicar a l'interessat que, per adquirir la seva condició de personal laboral fix, haurà de prestar jurament o promesa i 
signar la corresponent acta de presa de possessió en el termini de trenta dies hàbils, comptats a partir del dia següent al de la 
notificació d'aquest acord, de conformitat amb l'establert en el Reial Decret 707/1997, de 5 d'abril. 
 
6.- APROVACIÓ, SI DE CAS, DE LES GRATIFICACIONS DEL PERSONAL CORRESPONENTS ALS MESOS DE 
NOVEMBRE I DESEMBRE DE 1998 I GENER DE 1999.- 
 
El Sr. batle presenta la relació de les gratificacions del personal corresponents als mesos de novembre i desembre de 1998 i 
gener de 1999, que ascendeixen a un total de 1.077.200 ptes. 
Es tracta de treballs extraordinaris, efectuats fora de la jornada laboral per personal de la policia, brigada, personal de neteja i 
de garantia social, amb motiu de les festes de Nadal, Reis i festes patronals de Sant Antoni. 
Després de breu deliberació, per unanimitat dels reunits, s'acorda: 
1.- Aprovar les gratificacions del personal corresponents als mesos de novembre i desembre de 1998 i gener de 1999, amb un 
total de 1.077.200 ptes. 
 
7.- PRECS I PREGUNTES.- 
 
Seguidament, la Secretària dóna lectura a l'escrit de precs i preguntes presentat pel PSOE i a les contestacions pertinents: 
Preguntes: 
1- Perquè el servei de neteja no dugué a terme una netejada general a tot el poble després de la festa de Sant Antoni? 
2- La neteja viària es una realitat dubtosa i un fet constatat, la neteja viària es du amb certa deixadesa per part dels 
responsables, no es segueix n'hi ha un sistema rotatiu de neteja de carrers i places. Pareix  que tot va bé fins i tot no molesta 
l'empresa adjudicatària i deixar-lo amb les seves mans que facin el que vulguin. Comparteix l'equip de govern la nostra 
opinió? 
Batle: El servei de neteja dugué a terme una netejada general per tot el poble a partir del capvespre mateix del dia de la festa. 
El problema amb què es topà perquè la neteja no fos la desitjada és que plogué el mateix horabaixa, la qual cosa dificultà molt 
la recollida de l'arena escampada pels diferents foguerons així com la de l'itinerari de la cavalcada. 
3- Els punts de recollida a les sortides del casc urbà es troben en una situació lamentable no acabada, de manera interina, 



pareix que no se sap ben bé que fer amb aquests punts. Perquè no es dur a terme una millora?. 
4- La normativa actual aprovada per aquest plenari es prou clara respecte als transvasaments dels fems des de el camió més 
petit al camió gros, sempre aquesta operació es durà a terme fora del casc urbà. 
Idò el més corrent i normal es dur a terme dins determinats carrers del poble. També volem denunciar que no es respecten els 
horaris de la recollida; perquè l'equip de govern ho consent?. 
Batle: Existeix un sistema rotatiu de neteja viària clarament establert i plasmat en el plànol adjunt. Certament, però, s'han 
detectat deficiències en el seu compliment, per la qual cosa el passat mes de novembre es prengueren les mesures adients per 
part de l'equip de govern perquè l'estipulat en la concessió es complís rigorosament. Donat que l'empresa adjudicatària 
presentà el corresponent recurs a l'expedient sancionador que per aquest motiu-i d'altres entre els quals hi figuren les 
deficiències referides en les preguntes 3 i 4 (mini-parcs verds i traspassament de fems)- instruí aquest Ajuntament, un cop 
resolt el recurs s'aplicarà la corresponent sanció d'acord amb allò que dicta el plec de condicions. 
Precs: 
1- Ens preocupa que no es prenen mesures per l'aclariment i ordenació del sector del auto-taxi, en relació a la seva revisió. 
Batle: Es tendrà en compte el prec formulat. 
2.- Creim que ja es arribat l'hora de prendre mesura tal volta un poc dràstica a la amollada de coets durant tota la nit en senyal 
de noces. 
Batle: Es tendrà en compte el prec formulat.  
 
 
I no havent-hi més assumptes a tractar, quan són les vint hores, s'aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, don fe. 
 


